
 

  
  

ΚΑΖΑΝΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
  

 
Σάββατο, 24 Φεβρουαρίου 2024 

  
 
 Προς τον Υπουργό Υγείας, Γεωργιάδη Άδωνι 
 
  
Θέμα: «Μόλις με μια επικουρική ιατρό λειτουργεί το Τμήμα 
Αιμοδοσίας του Γενικού Νοσοκομείου Χαλκίδας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Με την παρούσα ερώτηση, επανέρχομαι με το θέμα του Γενικού Νοσοκομείου 
Χαλκίδας, το οποίο ενώ λειτουργεί από το 2020 σε νέες εγκαταστάσεις, οι 
ελλείψεις σε ιατρικό προσωπικό δημιουργούν συνεχή προβλήματα στην 
απρόσκοπτη λειτουργία του. Επισημαίνω το πρόβλημα υποστελέχωσης που 
υπάρχει και στο τμήμα αιμοδοσίας του Νοσοκομείου, καθώς έχει απομείνει 
μόνο μια επικουρική ιατρός να καλύψει τις ανάγκες. 
  
Συγκεκριμένα σας γνωστοποιώ ότι στο τμήμα αιμοδοσίας του Γ.Ν. Χαλκίδας οι 
δύο (2) μόνιμοι ιατροί συνταξιοδοτήθηκαν τα έτη 2018 και 2021 αντίστοιχα 
και μέχρι και σήμερα το Υπουργείο δεν έχει προχωρήσει σε προκήρυξη των 
θέσεων αυτών. Το τμήμα, μέχρι το Δεκέμβριο του 2023, καλυπτόταν από δύο 
(2) επικουρικούς ιατρούς και από τον Ιανουάριο του 2024 παραμένει στο 
τμήμα μόνο μια (1) επικουρική ιατρός. 
Ως εκ τούτου, δημιουργείται πρόβλημα στην καθημερινή λειτουργία και την 
εφημεριακή κάλυψη του τμήματος και κατ΄επέκταση στη δυνατότητα 
λειτουργίας του χειρουργείου. 
Θα ήθελα να υπογραμμίσω ότι το εν λόγω τμήμα, πραγματοποιεί 8.000 
αιμοληψίες ετησίως, 10 εξορμήσεις μηνιαίως καλύπτοντας τους Νομούς 
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Ευβοίας και Βοιωτίας και ότι στο Νοσοκομείο γίνονται 500-700 μεταγγίσεις με 
παράγωγα αίματος ανά μήνα.  
Ενώ έχει γίνει αίτημα για την πρόσληψη ενός επικουρικού ιατρού για το εν 
λόγω τμήμα, και ενώ υπάρχει ιατρός που έχει εκδηλώσει ενδιαφέρον για την 
κάλυψη της συγκεκριμένης θέσης, για άλλη μια φορά το Υπουργείο αδιαφορεί. 
 
 
Επειδή το τμήμα αιμοδοσίας αποτελεί ουσιώδη συνιστώσα της λειτουργίας 
του Νοσοκομείου, 
 
Επειδή το τμήμα αιμοδοσίας είναι κρίσιμο για την υποστήριξη των 
χειρουργικών επεμβάσεων, του τμήματος επειγόντων περιστατικών και της 
ΜΕΘ 
 
Επειδή η ανεπάρκεια ιατρού μπορεί να οδηγήσει σε ανεπάρκεια διαθέσιμου 
αίματος για ασθενείς που χρειάζονται άμεσες μεταγγίσεις, 
 
Επειδή η αδυναμία να παρέχεται αποτελεσματική υπηρεσία αιμοδοσίας λόγω 
έλλειψης ιατρικού προσωπικού, μπορεί να οδηγήσει σε απώλεια εμπιστοσύνης 
του κοινού προς το Νοσοκομείο και προς το σύστημα υγείας γενικότερα,  
 
Ερωτάσθε κύριε Υπουργέ 
 

1. Μπορείτε να μας παράσχετε πληροφορίες σχετικά με το πότε 
αναμένεται η διαδικασία ολοκλήρωσης της πρόσληψης; 

 
2. Πώς δικαιολογείτε την καθυστέρηση στην πρόσληψη γνωρίζοντας 

τις επιπτώσεις στην υγεία των ασθενών;  
 

3. Σκοπεύει το Υπουργείο να προχωρήσει στην προκήρυξη των 
μόνιμων θέσεων για την κάλυψη των αναγκών του τμήματος της 
αιμοδοσίας; 

 

      
Η ερωτώσα βουλευτής 

  
                                Καζάνη Αικατερίνη  

 
                                  




